

Title (en)

Touch-and-close-type fastener band.

Title (de)

Klettenbandverschluss.

Title (fr)

Dispositif de fermeture à ruban auto-agrippant.

Publication

EP 0131490 A1 19850116 (FR)

Application

EP 84401198 A 19840613

Priority

FR 8310093 A 19830617

Abstract (en)

In this touch-and-close-type fastener band, intended to interact with a catching surface, the band (1) is arranged at one end (4) of an elastic strip (3) whose other end (5) is fastened inside a sheath (6), the length of the elastic strip (3) and of the sheath (6) being such that the band (1) can extend outside the sheath (6) when the elastic strip (3) is in the stretched state and is inside the sheath (6) when the elastic strip (3) is at rest. At the end of the band is provided a gripping tab which extends beyond the sheath (6) when the elastic strip (3) is at rest. <IMAGE>

Abstract (fr)

Dans ce dispositif de fermeture par ruban auto-agrippant destiné à coopérer avec une surface d'accrochage, le ruban (1) est disposé à une extrémité (4) d'une bande élastique (3) dont l'autre extrémité (5) est fixée à l'intérieur d'un fourreau (6), les longueurs de la bande élastique (3) et du fourreau (6) étant telles que le ruban (1) puisse dépasser hors du fourreau (6) lorsque la bande élastique (3) est à l'état étiré, et soit à l'intérieur du fourreau (6) lorsque la bande élastique (3) est au repos. Il est prévu au bout du ruban une languette de préhension dépassant du fourreau (6) lorsque la bande élastique (3) est au repos.

IPC 1-7

A41F 9/02; A44B 18/00; A41F 1/00

IPC 8 full level

A41F 1/00 (2006.01); **A41F 9/02** (2006.01); **A44B 18/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A41F 1/00 (2013.01); **A41F 9/02** (2013.01); **A44B 18/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 1568015 A 19800521 - BELSTAFF INT
- [A] FR 1341194 A 19631025 - MANUF DE VETEMENTS LE RHIN
- [A] US 1951380 A 19340320 - HARRY WAGENFELD
- [A] GB 1110699 A 19680424 - GOTTLIEB BINDER KOMMANDITGESEL
- [A] US 3653381 A 19720404 - WARNKEN CRYSTAL E

Cited by

EP0463276A1; FR2881323A1; NL1020559C2; US5782819A; US7051409B2; WO03094648A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0131490 A1 19850116; FR 2547488 A1 19841221; FR 2547488 B1 19851122

DOCDB simple family (application)

EP 84401198 A 19840613; FR 8310093 A 19830617